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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan és mikor lépnek fel az ismétlődő dunai 
olajszennyezések ellen?" 

Tisztelt Belügyminiszter Úr!

Sajtóinformációk  és  fényképfelvételek  tanúsága  szerint  december  20-án  nagy  kiterjedésű
olajszennyezés úszott a Dunán a Szabadság híd térségében. Az Országos Vízügyi Főigazgatóság
szóvivője  akkor  azt  közölte,  hogy  megteszik  a  szükséges  védelmi  intézkedéseket,  ha  a
katasztrófavédelemtől jelzés érkezik hozzájuk.
Korábban  október  29-én  volt  hasonló  eset  Budapesten,  de  a  Duna  felszínén  visszatérően
előfordulnak  úszó  olajfoltok,  a  Képviselői  Irodaház  ablakaiból  rendszeresen  látni  hasonló
szennyeződéseket.
Kérem szíveskedjék tájékoztatni róla,
- miért van szükség a katasztrófavédelem jelzésére egy fotókkal is dokumentált,  kiterjedt és jól
látható vízszennyezés esetén, miért nem tud az OVF saját hatáskörben intézkedni,
-  mi  az  oka  a  Duna  látványos,  ismétlődő  szennyeződésének;  összefügg-e  ez  a  csúcsra  járatott
hajóforgalommal, illetve a hajók – az érintett hatóságok által csak szórványosan ellenőrzött – észak-
pesti karbantartásával,
-  milyen lépéseket  tettek  illetve  terveznek tenni  az  ismétlődő környezetkárosítás  megelőzése,  a
felelősök föllelése és felelősségre vonása érdekében?


